
PROTOKÓŁ NR  25/18

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 

które odbyło się 18 maja 2018 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00, zakończyło o godz. 15:55

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca  komisji

2. Krystyna Konieczna 

3. Krzysztof Gorczyca

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Krzysztof Łubiński

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia – zatwierdzenie porządku obrad.

2. Analiza wykonania budżetu za 2017 r. pod kątem opinii o udzieleniu absolutorium.

3. Sprawy różne.

4. Zakończenie.

Ad 1. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przywitała zebranych i otworzyła posiedzenie. Porządek

posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

Ad 2. Po otrzymaniu uchwały z Regionalnej Izby Obrachunkowej z Wrocławia opiniującej wykonanie

budżetu za 2017 rok w Mieście Kowary, Przewodnicząca K.R. zwołała posiedzenie. Radni wcześniej zapoznali

się z tym wykonaniem, swoje uwagi i pytania zadawali Pani Skarbnik, Agacie Młodawskiej.  Pan Skarbnik

skrupulatnie odpowiadała na pytania Radnych, uzupełniała ich wątpliwości a na pytania, na które nie znała

odpowiedzi i które sobie zapisała będzie odpowiadać na prośbę komisji jeszcze raz na jednym posiedzeniu,

które na pewno się odbędzie w miesiącu maju 2018. Wówczas też Komisja Rewizyjna zaopiniuje przyznanie

(lub nie) absolutorium Pani Burmistrz.

Ad 3. W sprawach różnych Radni poprosili Panią Anielę Woźniak o szczegółowy przepływ środków w

Miejskiej Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Narkomanii. Pani Kierownik odpowiedziała na wszystkie

pytania a zestawienie tego jest załącznikiem do protokołu (dokument do wglądu w Biurze Rady). 

Poruszony został temat zaniedbanych placów zabaw (Wojków, Wiejska) oraz nieskuteczności w utrzymaniu

zieleni

Ad 4. Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Rewizyjna składa wniosek o przyspieszenie i zintensyfikowanie koszenia terenów zielonych.

2. Wnioskujemy o zadbanie porządku na placach zabaw. Szczególnie chodzi o dzielnice Wojków i  ul. Wiejską.

W r. 2017 na ten cel przeznaczone było 10 000 zł, wykorzystano 26,9%.

Protokolant:                                                                                                 Przewodnicząca Komisji:

 Zofia Ujma                                                                                                           Zofia Ujma


